
Pan Marek Olbryś nawiązał do swojej poprzedniej interpelacji dotyczącej 

wykaszania rowów i poboczy przy drodze wojewódzkiej nr 677 i podkreślił, iż 

należy jak najszybciej podjąć tam niezbędne prace porządkowe. Zaznaczył, iż w 

innym wypadku znacznie wzrosną koszty tej operacji. 

 


